
Bestyrelsesmøde den  2.09.2019 
 
Tilstede Lisette, Tinna, Loa og Carsten Sophus havde meldt afbud. 
 
Referent Loa. 
 
Dagsorden. Høns i gården, cy,kelstativer,halvårsrapport,glastag i Nordgård, pap 
rum i Nordgård. Fodboldsmål. Port i Irmabygning. Nyt møde. Bestyrelsesmiddag. 
Hvad angår referat fra sidste bestyrelsesmøde var det Jacob som var referent 
 
Tinna spurgte om det var ok. At få et par nye høns i gården. De kommer med 
bedre bur og opholdsareal. Vi syntes at det var fint nok. 
 
Carsten oplyste at der kommer nye cykel stativer i næste uge, både til lad cykler 
og almindelige. 
 
Vi savner en halvårsrapport fra kasserer. Sophus skulle også oprette  en mail, 
hvor vi kunne sende regninger? Vi ville gerne se en opdatering. 
 
Der er stadig ikke kommet nogen opdatering om det ødelagte glas tag i Nordgård 
som blev ødelagt under opsætning af vinduer i ejendommen? 
 
Status på pap rum i Nordgården ?. Lisette undersøger sagen 
 
Der indkøbes2  fodboldsmål til Nordgården, hvor stolper graves ned. 
 
Vi har store problemer med Irma Porten ( igen og igen ) Jeg Loa er af den 
holdning at det har gået for langt. Carsten begynder med at tale med viceværten. 
Beboerne i Irma ejendommen kæmper med ejerne ang. Porten der nu står åbent 
det meste af tiden. 
 
Der kommer nyt grus ved skraldespande i Nordgården 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 28.10. 2019. Kl. 19  i cigarkassen. 
 
Bestyrelsesmiddag den. 24.10. 2019. På Fishers. Vi beder Jacob om at bestille 
bord. 
 
Referat godkendes. 
 


